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ZÁPIS	Z	JEDNÁNÍ	VALNÉ	HROMADY	

T.J.	SOKOL	HLUBOKÁ	NAD	VLTAVOU	

24.	4.	2018,	sokolovna	-	velký	sál,	Podskalí	394	

	

Program	jednání:	

1. Zahájení	

Zdeňka	Pirglová,	Pavel	Marek	

Valná	hromada	je	usnášeníschopná,	je	přítomno	celkem	76	členů	(viz	prezenční	listina).	

2. Volba	zapisovatele	

Lucie	Havlová	

Pro		 proti		 zdržel	se	

75	 0	 1	

3. Volba	mandátové	komise	

Ondřej	Burda	

Hana	Čížková	

Martina	Sedláčková	

Pro		 proti		 zdržel	se	

75	 0	 1	

4. Volba	návrhové	komise	

Jan	Veselý	

Valérie	Chromá	

Martin	Marek	

	

Pro		 proti		 zdržel	se	

75	 0	 1	
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5. Volba	volební	komise	

Michal	Pirgl	

Markéta	Tomanová	

Karel	Hubinger	

Pro		 proti		 zdržel	se	

75	 0	 1	

	

6. Výroční	zpráva	o	činnosti	a	hospodaření	

Starosta	Pavel	Marek	představil	historii	hlubocké	sokolovny,	zmínil	její	rozsáhlé	poničení	při	
povodních	v	r.	2002	a	její	následnou	rekonstrukci.	Podtrhl	dlouholetou	tradici	fungování	T.J.	
Sokol	Hluboká	nad	Vltavou	a	dále	informoval	o	činnosti	T.J.	Sokol	v	předchozích	letech.	Zmínil	
provozní	náklady	a	finanční	toky	na	účtu	T.J.	Sokol	dle	výkazů	a	sestav	od	účetní	firmy	Best.		
Informoval	o	prasklé	 zdi	malého	 sálu	 sokolovny.	 Stav	 se	bohužel	 neustále	 zhoršuje	 a	 již	 je	
označen	jako	havarijní	a	bude	se	muset	řešit.	Starosta	v	závěru	poděkoval	všem	cvičitelům,	
trenérům	a	členům	výboru	za	jejich	práci	v	uplynulém	období	a	popřál	zdar	do	další	činnosti.	

	

7. Zpráva	kontrolní	komise	

Komise	se	sešla	ve	složení	Jana	Divišová,	Josef	Jirátko	a	Jana	Marková.		
	

Na	základě	pověření	vedení	T.J.	Sokol	Hluboká	nad	Vltavou	zkontrolovala	kontrolní	komise	dne	
26.	 3.	 2018	 měsíční	 pohyby	 plateb	 týkajících	 se	 společností	 ČEVAK	 a.s.,	 E.ON	 a	 Hluboká	
Baseball	 &	 Softball	 Club	 s.r.o.,	 Sportovní	 1276	 Hluboká	 nad	 Vltavou,	 zastoupená	 panem	
Davidem	 Šťastným,	 jednatelem,	 na	 účtu	 T.J.	 Sokol	 Hluboká	 nad	 Vltavou	 č.	 000000-
0561496309/0800,	vedeného	u	České	spořitelny,	za	kalendářní	roky	2009	-	2016.		

	
Nebyla	kontrolována	věcná	správnost	výše	částek,	jelikož	nebyly	předloženy	žádné	smlouvy	
(včetně	dodatků),	ani	žádné	faktury.	Kontrolní	komise	si	nechala	ofotit	veškeré	měsíční	výpisy	
z	 běžného	 účtu	 T.J.	 Sokol	 Hluboká	 nad	 Vltavou	 č.	 000000-0561496309/0800,	 vedeného	 u	
České	spořitelny.	

	
Vyznačila	a	zkontrolovala	platby	T.J.	Sokol	Hluboká	nad	Vltavou	vůči	společnostem	ČEVAK	a.s.	
Eon	za	zázemí	ve	Sportovně	relaxačním	areálu	na	Hluboké,	kde	je	v	nájmu	společnost	Hluboká	
Baseball	&	Softball	Club	s.r.o.	

	
Vyznačila	a	zkontrolovala	platby	společnosti	Hluboká	Baseball	&	Softball	Club	s.r.o.	vůči	T.J.	
Sokol	Hluboká	nad	Vltavou.	
	
Výsledné	zhodnocení	stavu	plateb	je	vždy	přiloženo	k	ofoceným	složkám.	
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- Komise	zjistila	nedoplatek	za	období	kalendářního	roku	2015	až	1/2	roku	2016	ve	výši	
215,-	Kč.	Komise	zároveň	doporučuje	novému	výboru	tuto	zjištěnou	částku	projednat	
s	účetní	firmou	Best,	aby	zjistila	její	správnost.	V	případě	zjištění	nedoplatku	navrhuje	
uhradit	tuto	částku	nejpozději	do	14	dnů.	
	

- Kontrolní	komise	nedohledala	žádné	smlouvy	na	energie	mezi	roky	2009	až	2016.		Zde	
zjistila	 rozdíl	 plateb	 ve	 výši	 203	 697,-	 Kč.	 Z	 důvodu	 neexistence	 smluv	 a	 pouze	 na	
základě	ústních	dohod	nelze	stanovit	výši	této	částky.	Zároveň	zjistila	investice	v	areálu	
ve	výši	299	177,-	Kč,	které	jsou	po	převodu	pozemků	na	Hluboká	Baseball	&	Softball	
Club,	z.s.	stále	majetkem	sokola.	Jde	o	1	kurt	na	plážový	volejbal,	část	kamenů	na	terase	
a	obří	nafukovací	trampolínu.		

	
David	Šťastný	navrhl	usnesení:	
	
Valná	 hromada	 bere	 zprávu	 na	 vědomí	 a	 pověřuje	 nové	 vedení	 jednoty,	 aby	 případné	
nedoplatky	společnosti	Hluboká	Baseball	&	Softball	Club	s.r.o.	řešilo	s	účetní	firmou.	V	případě	
zjištění	nedoplatků	navrhuje	uhrazení	dlužné	částky	do	30	dnů.	
	

8. Zpráva	oddílů	

Baseball	 –	 Radek	 Drmota	 chválil	 zvyšující	 se	 počet	 malých	 dětí	 se	 zájmem	 o	 baseball	 a	
zhodnotil	uplynulou	sezónu,	informoval	o	výsledcích	zápasů.	

Plážový	volejbal	–	Zdeňka	Pirglová	informovala	o	činnosti	oddílu	a	pozvala	všechny	členy	TJ	
Sokol	k	využití	beachvolejbalových	kurtů	zdarma.	

Stolní	tenis	–	Zdeněk	Palivec	podal	zprávu	o	činnosti	oddílu,	zmínil	četnost	tréninků.	

Aerobic	 	 -	 	 Jitka	 Hubingerová	 informovala	 o	 činnosti	 oddílu	 a	 o	 hojné	 účasti	 v	 soutěžích	
aerobiku	v	různých	kategoriích.		

Pilates	–	Jitka	Moulisová	představila	techniku	cvičení,	kterým	se	zabývá,	a	pozvala	přítomné	
k	navštívení	lekcí.	

Basketbal	–	Radek	Drmota	informoval	o	činnosti	oddílu	a	vybídl	přítomné	k	rozšíření	jejich	řad.	

Rodiče	s	dětmi,	cvičení	bosu	core		-	Jana	Divišová	informovala	o	činnosti	oddílu	a	frekvenci	
cvičení.	

Mateřské	centrum	–	Jana	Minců	seznámila	přítomné	s	aktivitami	oddílu	a	členskou	základnou.	

	

	

	

9. Volby	činovníků	
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Zdeňka	Pirglová	konstatovala,	že	bylo	navrženo	11	kandidátů	na	členy	do	výboru	dle	
funkcí,	viz	níže.	Na	členy	kontrolní	komise	bylo	nominováno	5	členů	s	tím,	že	předseda	
KK	byl	navržen	Martin	Dvořák	a	Jitka	Moulisová.	

Starosta David Šťastný - baseball  
Místostarosta Zdeňka Pirglová - beachvolleyball  
Jednatel Zdeněk Palivec - stolní tenis  
Hospodář Hana Machartová - mateřské centrum  
Náčelník Radek Drmota - baseball Karel Šachl 
Náčelnice Jitka Hubingerová - aerobic  
Předseda odboru 
sportu 

Jitka Moulisová - pilates Jana Divišová, 
Radek Drmota 

Člen výboru Jana Divišová - core, všestrannost 
děti 

Jana Minců 

Člen výboru Karel Šachl - míčové hry/basketbal Jitka Moulisová, 
Jiří Ferdan, Karel 
Hubinger 

   
Náhradníci Than Minh Trai, Lucie Havlová  
   
Předseda kontrolní 
komise 

Martin Dvořák Jitka Moulisová 

Člen KK Jana Minců Martin Dvořák 
Člen KK Lucie Jozová Karel Hubinger 
   
   
Náhradníci Ondřej Konvalinka, Tomáš Petřík, 

Libor Smažík 
 

   
	
David	Šťastný	podal	návrh,	aby	byl	výbor	9členný	a	kontrolní	komise	3členná.		
Výbor	jednoty	byl	zvolen	ve	složení:	

Funkce  Jméno Pro Proti Zdržel 
se 

Starosta David Šťastný 72 2 2 
Místostarosta Zdeňka Pirglová 74 0 2 
Jednatel Zdeněk Palivec 75 0 1 
Hospodář Hana Machartová 75 0 1 
Náčelník Radek Drmota 74 0 2 
Náčelnice Jitka Hubingerová 75 0 1 
Předseda odboru 
sportu 

Jitka Moulisová  72 0 4 

Člen výboru Jana Divišová  74 0 2 
Člen výboru Karel Šachl 74 0 2 

Kontrolní	komise	jednoty	byla	zvolena	ve	složení:	
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Funkce  Jméno Pro Proti Zdržel 
se 

Předseda kontrolní 
komise 

Martin Dvořák 74 0 2 

Člen KK Jana Minců 74 0 2 
Člen KK Lucie Jozová 74 0 2 

	

David	Šťastný	předal	ocenění	a	poděkoval	za	práci	pro	T.J.	Sokol	Hluboká	nad	Vltavou	br.	Pavlu	
Markovi,	Miroslavu	Valentovi	a	Josefu	Jirátkovi	(v	zastoupení).	

	
10. Návrh	plánu	činnosti	

Starosta	 David	 Šťastný	 představil	 vizi	 plánu	 rozvoje	 jednoty	 a	 možných	 činností	 v	 dalších	
letech:	

1) Rekonstrukce	 sokolovny	 –	 praskající	 zdi	 včetně	 drobných	 oprav	 a	 zabezpečení.	
Nezbytné	opravy	zázemí	ve	Sportovně	relaxačním	areálu.	

2) Zlepšení	grantové	podpory	sokola	včetně	získání	 finančních	prostředků	pro	oddíly	a	
trenéry.	

3) Společná	 prezentace	 T.J.	 Sokol	 se	 zaměřením	 na	 nábory	 do	 jednotlivých	 oddílů	
(Hlubocké	sportovní	hry,	100	let	republiky	na	Hluboké	apod.),	zlepšení	prezentace	na	
sociálních	sítích.	Cílem	bude	dostatečný	počet	členů	a	dobré	jméno	sokola.	

4) Automatizace	procesů	-	cestovní	příkazy	online	apod.	
5) Členové	T.J.	Sokol	Hluboká/Vl.	mají	bezplatné	využití	atrakcí	ve	Sportovně	relaxačním	

areálu.	
6) Větší	 zapojení	 členů	do	 řízení	 tělocvičné	 jednoty,	 přehledný	 rozpočet	 sokola,	 výbor	

s	jasným	programem.	
	

11. Různé	
	
Starosta	David	Šťastný	navrhl	několik	bodů,	které	by	chtěl	vložit	do	usnesení:	
	

- V	souvislosti	se	špatným	technickým	stavem	sokolovny	navrhl	David	Šťastný,	aby	věc	
jako	nový	starosta	začal	řešit	a	vyžádal	si	podklady	od	bratra	Pavla	Marka	k	dalšímu	
postupu	 a	 seznámení	 se	 s	 problematikou	 opravy	 sokolovny	 a	 zároveň	 navrhl	 znění	
usnesení:	
	
	

Valná	hromada	ukládá	starostovi	T.J.	Sokol	Hluboká	Vltavou	Davidu	Šťastnému,	aby	vstoupil	
do	 jednání	 s	 městem	 Hluboká	 nad	 Vltavou	 o	 navýšení	 příspěvku	 na	 opravu	 sokolovny	 a	
zároveň	 koordinoval	 veškeré	 stavební	 a	 další	 investiční	 práce	 v	 souvislosti	 s	 opravou	 či	
vylepšením	sokolovny.	
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- David	Šťastný	informoval,	že	nezbytnou	součástí	je	pověření	k	jednání	u	jednotlivých	
členů,	 které	 může	 být	 schváleno	 výborem	 či	 valnou	 hromadou.	 Tento	 dokument	
podepisuje	nově	zvolený	výbor,	který	byl	zvolen.	Návrh	usnesení	byl	navržen	ve	znění:	

	
Valná	 hromada	 pověřuje	 jednáním	 za	 T.J.	 Sokol	 Hluboká	 nad	 Vltavou	 starostu	 Davida	
Šťastného,	místostarostku	Zdeňku	Pirglovou	a	jednatele	Zdeňka	Palivce.	
	
	

- V	 současné	 době	má	 přístup	 k	 běžným	účtům	 T.J.	 Sokol	 br.	 Pavel	Marek,	Miroslav	
Valenta	a	ses.	Jitka	Valentová.	Po	zvolení	nového	vedení	navrhl	br.	David	Šťastný,	aby	
přístup	k	účtu	měl	starosta,	místostarosta	a	hospodář.	Návrh	usnesení	byl	navržen	ve	
znění:	

	
Valná	 hromada	 pověřuje	 starostu	 Davida	 Šťastného,	 místostarostku	 Zdeňku	 Pirglovou	 a	
hospodáře	Hanu	Machartovou,	aby	vyřešili	přístup	k	bankovním	účtům	T.J.	Sokol	Hluboká	nad	
Vltavou	a	v	kooperaci	řešili	financování	tělocvičné	jednoty.	
	
	

- Adresa	T.J.	 Sokol	Hluboká/Vlt.	 je	 aktuálně	 v	ulici	Masarykova	83.	 Tato	adresa	 je	na	
bývalého	 starostu	 Pavla	 Marka.	 Nový	 starosta	 navrhl	 přesunout	 adresu	 na	 sídlo	
sokolovny,	tzn.	Podskalí	394	v	Hluboké	nad	Vltavou.	Návrh	usnesení	zní:			

	
Valná	hromada	ukládá	starostovi	Davidu	Šťastnému,	aby	v	nejbližší	době	vyřešil	změnu	sídla	
T.J.	 Sokol	Hluboká	nad	Vltavou	z	Masarykova	83	na	Podskalí	394	a	nahlásil	 veškeré	změny	
vyplývající	z	valné	hromady	na	příslušná	místa	a	instituce	(župa,	justice,	Čevak,	E.ON	apod.)		
	

- Dva	 nové	 oddíly	 projevily	 zájem	o	 vstup	 do	 T.J.	 Sokol	 Hluboká	 nad	Vltavou.	 	Oddíl	
lezectví,	který	má	v	současné	době	zázemí	ve	Sporthotelu	Barborka.	V	letních	měsících	
v	 případě	 výstavby	 boulderové	 stěny	 počítá	 se	 zázemím	 ve	 Sportovně	 relaxačním	
areálu	Hluboké.	Vedoucím	oddílu	je	Radek	Minců.	
Druhý	oddíl	je	oddíl	gymnastiky	vedený	Evou	Dvořákovou,	která	má	v	současné	době	
kroužek	při	CVČ	Poškolák.	Ráda	by	již	v	letošním	roce	vedla	kroužek	dětí	pod	T.J.	Sokol	
Hluboká.	Návrh	usnesení	zní:		

	
Valná	hromada	přijímá	nový	oddíl	gymnastiky	pod	vedením	Evy	Dvořákové	a	oddíl	 lezectví	
s	vedoucím	Radkem	Minců.	
	

- Na	 posledním	 výboru	 bylo	 dohodnuto,	 že	 rozpočet	 T.J.	 bude	 vytvořen	 na	 základě	
rozpočtu	 na	 rekonstrukci	 sokolovny	 a	 případné	 spoluúčasti	 ze	 strany	 T.J.	 Sokola	
Hluboká/Vlt.	
Dále	bylo	dohodnuto,	že	se	bude	čerpat	minimální	částka	z	rezerv	jednoty.	Pro	další	
možný	rozvoj	a	financování	bude	nezbytné,	aby	výbor	dořešil	financování	a	přehledný	
rozpočet.	

	
Valná	 hromada	 ukládá	 výboru	 připravit	 rozpočet	 T.J.	 Sokol	 Hluboká	 do	 konce	 května	 na	
základě	 jednání	 o	 navýšení	 příspěvku	 na	 opravu	 sokolovny	 ze	 strany	 města	 a	 celkové	
spoluúčasti	T.J.	Sokol	na	této	investiční	akci.	
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12. Rozprava	

Starosta	David	Šťastný	a	místostarosta	Zdeňka	Pirglová	vyzvali	přítomné	k	diskuzi.	Nikdo	neměl	žádné	
otázky.		

	
13. Usnesení	

Valná	hromada	bere	zprávu	kontrolní	komise	na	vědomí	a	pověřuje	nové	vedení	jednoty,	aby	
případné	nedoplatky	společnosti	Hluboká	Baseball	&	Softball	Club	s.r.o.	řešilo	s	účetní	firmou.	
V	případě	zjištění	nedoplatků	navrhuje	uhrazení	dlužné	částky	do	30	dnů.	

	
Pro	 proti	 zdržel	se	
	
70	 2	 4	

	
Valná	hromada	ukládá	starostovi	T.J.	Sokol	Hluboká	Vltavou	Davidu	Šťastnému,	aby	vstoupil	
do	 jednání	 s	 městem	 Hluboká	 nad	 Vltavou	 o	 navýšení	 příspěvku	 na	 opravu	 sokolovny	 a	
zároveň	 koordinoval	 veškeré	 stavební	 a	 další	 investiční	 práce	 v	 souvislosti	 s	 opravou	 či	
vylepšením	sokolovny.	
	
Pro	 proti	 zdržel	se	
	
74	 0	 2	
	
Valná	hromada	pověřuje	jednáním	za	TJ	Sokol	Hluboká	nad	Vltavou	starostu	Davida	Šťastného,	
nar.	17.3.1982,	místostarostu	Zdeňku	Pirglovou,	nar.	29.7.1980,	a	jednatele	Zdeňka	Palivce,	
nar.	26.2.1979.	
	
Pro	 proti	 zdržel	se	
	
73	 0	 3	

	
Valná	 hromada	 pověřuje	 starostu	Davida	 Šťastného,	 nar.	 17.3.1982,	místostarostu	 Zdeňku	
Pirglovou,	nar.	29.7.1980,	a	hospodáře	Hanu	Machartovou,	nar.	14.1.1984,	aby	vyřešili	přístup	
k	bankovnímu	účtu	T.J.	Sokol	Hluboká	a	v	kooperaci	řešili	financování	tělocvičné	jednoty.	
	
Pro	 proti	 zdržel	se	
	
73	 0	 3	
	
Valná	hromada	ukládá	starostovi	Davidu	Šťastnému,	aby	v	nejbližší	době	vyřešil	změnu	sídla	
T.J.	Sokol	Hluboká	z	adresy	Masarykova	83	na	Podskalí	394	a	nahlásil	veškeré	změny	vyplývající	
z	valné	hromady	na	příslušná	místa	(župa,	justice,	Čevak,	E.ON	apod.).	
	
Pro	 proti	 zdržel	se	
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75	 0	 1	
	

Valná	hromada	přijímá	nový	oddíl	gymnastiky	pod	vedením	Evy	Dvořákové	a	oddíl	 lezectví	
s	vedoucím	Radkem	Minců.	
	
Pro	 proti	 zdržel	se	
	
73	 0	 3	
	
Valná	 hromada	 ukládá	 výboru	 připravit	 rozpočet	 T.J.	 Sokol	 Hluboká	 do	 konce	 května	 na	
základě	 jednání	 o	 navýšení	 příspěvku	 na	 opravu	 sokolovny	 ze	 strany	 města	 a	 celkové	
spoluúčasti	T.J.	Sokol	na	této	investiční	akci.	

Pro	 proti	 zdržel	se	
	
75	 0	 1	
	

14. Závěr	

Starosta	David	Šťastný	poděkoval	všem	oddílům	T.J.	Sokol	Hluboká	nad	Vltavou	za	dosavadní	
činnost	a	rozvoj	a	popřál	mnoho	zdaru	do	budoucna.	Všem	přítomným	poděkoval	za	hojnou	
účast	a	valnou	hromadu	ukončil.		

	

Zapsala:	Lucie	Havlová	

	

Ověřili:	Jan	Veselý,	Valérie	Chromá,	Martin	Marek	


